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About
Company

SOPL AL-HEMAYA Contracting  was established to lead
the field of general building contracting. We provide a
comprehensive range of services that include finishing,
furnishing, and decoration works, as well as the execution
of electrical,  plumbing, air conditioning, and safety and
protection system projects. Our commitment to quality
and professionalism in every project has allowed us to
build a strong reputation in the market as a trusted
partner, offering innovative and effective solutions.
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شركة سبل الحماية للمقاولات تأسست لتكون رائدة في مجال
المقاولات العامة للمباني، حيث نقدم مجموعة شاملة من الخدمات
التي تشمل أعمال التشطيب والتجهيز والديكور، إضافة إلى تنفيذ
مشاريع الكهرباء والسباكة والتكييف وأنظمة السلامة والحماية.
بفضل التزامنا بالجودة والاحترافية في كل مشروع نقوم به، تمكنا من
بناء سمعة قوية في السوق كشريك موثوق به في تقديم حلول

الة. مبتكرة وفعّ
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We are pleased to welcome you to our profile and appreciate your interest in our
services and products. At SOPL AL-HEMAYA Contracting, we are dedicated to
providing the best solutions and highest quality for our valued clients.
Our company is built on strong principles of professionalism, creativity, and
innovation. We take pride in being leaders in the construction industry. Our
specialized and committed team works diligently to meet and exceed our clients'
expectations.
We aim not only to build exceptional projects but also to foster strong relationships
with our clients based on trust and transparency. We believe that our success is
intertwined with the continuous satisfaction of our clients and partners.
Additionally, we are committed to upholding the highest standards of sustainability
and environmental preservation in all our projects. We continually seek to adopt
innovative methods and designs that minimize environmental impact and promote
long-term sustainability, ensuring a better future for all.
We look forward to collaborating with you and achieving greater success together.

Warm regards,
CEO

Welcome
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نحن سعداء للغاية بزيارتكم لملفنا الشخصي وأخذكم الوقت للتعرف على خدماتنا ومنتجاتنا. في

شركة سبل الحماية للمقاولات، نعمل بجد لضمان تقديم أفضل الحلول وأعلى مستويات الجودة
لعملائنا الكرام.

تأسست شركتنا على المبادئ الراسخة للاحترافية والإبداع والابتكار، ونحن نفخر بأن نكون من بين

الرواد في مجال المقاولات. فريقنا المتخصص والمتفاني يعمل بلا كلل لضمان تلبية احتياجات
عملائنا وتجاوز توقعاتهم.

ا لبناء علاقات متينة مع عملائنا تستند إلى نحن نسعى ليس فقط لبناء مشاريع متميزة، بل أيضً

الثقة والشفافية. نؤمن أن نجاحنا مشترك ويأتي من الرضا المستمر لعملائنا وشركائنا.
كما نلتزم بأعلى المعايير في الاستدامة والمحافظة على البيئة في جميع مشاريعنا. نسعى دائما

ا منا لاعتماد طرق وتصاميم مبتكرة تقلل من الأثر البيئي وتعزز من الاستدامة طويلة الأمد، حرصً

ا. على مستقبل أفضل لنا جميعً

ا. نتطلع إلى العمل معكم وتحقيق المزيد من النجاحات معً

مع أطيب التحيات،

اً بكم في مرحب

 شركة سبل الحماية للمقاولات

الرئيس التنفيذي
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Vision &
Mission
Vision

Mission

We aspire to become one of the leading and most distinguished companies in
contracting, achieving excellence and innovation in all our endeavours. Our
goal is to provide innovative solutions that meet the needs and expectations of
our clients, establishing ourselves as the first choice for projects of all sizes—
large, medium, and small.

At SOPL AL-HEMAYA Contracting, we are dedicated to delivering high-quality
services that meet the highest global standards. We strive for customer
satisfaction by executing projects efficiently and professionally while prioritizing
safety, sustainability, and innovation.

في شركة سبل الحماية للمقاولات، نلتزم بتقديم خدمات عالية الجودة تتماشى مع أفضل

المعايير العالمية. نسعى جاهدين لتحقيق رضا عملائنا من خلال تنفيذ المشاريع بكفاءة ومهنية

عالية، مع التركيز على الأمان والاستدامة والابتكار.

نتطلع لأن نصبح من الشركات الرائدة والمتميزة في مجال المقاولات من خلال تحقيق التميز

والابتكار في جميع جوانب عملنا. نسعى لتقديم حلول مبتكرة تلبي احتياجات وتوقعات عملائنا،

مما يجعلنا الخيار الأول للمشاريع الكبيرة والمتوسطة والصغيرة.

رؤيتنا

رسالتنا



Values &
Commitment
Values

Commitment

Quality: We are committed to providing high-quality services that meet our
clients' expectations.
Innovation: We strive to find innovative solutions that add value to our
projects.
Professionalism: We work efficiently and professionally to ensure projects
are completed on time and with the utmost precision.
Sustainability: We are dedicated to applying sustainability standards in all
our operations to preserve the environment and contribute to sustainable
development.

At SOPL AL-HEMAYA Contracting, we are committed to achieving customer
satisfaction by providing exceptional services that uphold the highest levels of
quality and efficiency. We focus on building long-term relationships with our
clients.

نحن في شركة سبل الحماية للمقاولات ملتزمون بتحقيق رضا عملائنا من خلال تقديم خدمات

استثنائية تحقق أعلى مستويات الجودة والكفاءة. نعمل على بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا

مبنية على الثقة والشفافية والمصداقية.

الجودة: نلتزم بتقديم خدمات عالية الجودة تلبي تطلعات عملائنا.

الابتكار: نسعى لإيجاد حلول مبتكرة تحقق قيمة مضافة لمشاريعنا.

الاحترافية: نعمل بكفاءة واحترافية لضمان تنفيذ المشاريع في الوقت المحدد وبأعلى

مستويات الدقة.

الاستدامة: نلتزم بتطبيق معايير الاستدامة في جميع عملياتنا للحفاظ على البيئة

والمساهمة في التنمية المستدامة.

قيمنا

التزامنا



At SOPL AL-HEMAYA Contracting, we offer a variety of services tailored to
meet the diverse needs of our clients:

General Building Contracting: Executing all construction projects to
the highest quality standards.
Finishing and Furnishing Works: Providing integrated solutions for
finishing and furnishing buildings to suit clients' tastes and needs.
Interior and Exterior Decoration: Designing and implementing
decoration works that reflect both aesthetics and functionality.
Electrical and Plumbing Works: Installing and maintaining all electrical
and plumbing systems according to the highest standards.
Air Conditioning Systems: Offering comprehensive solutions for air
conditioning systems to ensure client comfort.
Safety and Protection Systems: Designing and implementing safety
and protection systems to ensure a safe environment.
Solar and Renewable Energy Systems: Providing integrated solutions
for the installation and maintenance of solar and renewable energy
systems, promoting energy sustainability and reducing reliance on
traditional sources.
Green Buildings: Designing and executing green building projects that
meet environmental sustainability standards and reduce resource
consumption.
Smart Buildings: Developing and implementing smart building
solutions that integrate modern technologies to enhance the
efficiency, safety, and comfort of residential and commercial
environments.

C O N T R A C T I N G
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Service



خدماتنا

نقدم في شركة سبل الحماية للمقاولات مجموعة متنوعة من الخدمات التي تلبي احتياجات

عملائنا المختلفة:

المقاولات العامة للمباني: تنفيذ جميع أنواع مشاريع البناء بأعلى مستويات الجودة.

أعمال التشطيب والتجهيز: تقديم حلول متكاملة لتشطيب وتجهيز المباني بما يتناسب مع

أذواق واحتياجات العملاء.

الديكور الداخلي والخارجي: تصميم وتنفيذ أعمال الديكور بأسلوب يعكس الجمالية

والوظيفية.

ا لأعلى أعمال الكهرباء والسباكة: تركيب وصيانة جميع الأنظمة الكهربائية والسباكة وفقً

المعايير.

أنظمة التكييف والتبريد: تقديم حلول شاملة لأنظمة التكييف لضمان راحة العملاء.

أنظمة السلامة والحماية: تصميم وتنفيذ أنظمة السلامة والحماية لضمان بيئة آمنة.

أنظمة الطاقة الشمسية والطاقة المتجددة: تقديم حلول متكاملة لتركيب وصيانة أنظمة

الطاقة الشمسية والطاقة المتجددة لتحقيق استدامة الطاقة وتقليل الاعتماد على المصادر

التقليدية.

المباني الخضراء: تصميم وتنفيذ مشاريع المباني الخضراء التي تحقق معايير الاستدامة

البيئية وتقلل من استهلاك الموارد.
المباني الذكية: تطوير وتنفيذ حلول المباني الذكية التي تدمج التقنيات الحديثة لزيادة كفاءة

وأمان وراحة البيئات السكنية والتجارية.
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Our
Service

Finishing and Furnishing Works: Providing integrated solutions for
finishing and furnishing buildings to suit clients' tastes and needs.
Interior and Exterior Decoration: Designing and implementing decoration
works that reflect both aesthetics and functionality.

أعمال التشطيب والتجهيز: تقديم حلول متكاملة لتشطيب وتجهيز المباني بما يتناسب مع
أذواق واحتياجات العملاء.

الديكور الداخلي والخارجي: تصميم وتنفيذ أعمال الديكور بأسلوب يعكس الجمالية والوظيفية.
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Our
Service

Electrical and Plumbing Works: Installing and maintaining all electrical
and plumbing systems according to the highest standards.

ا لأعلى المعايير. أعمال الكهرباء والسباكة: تركيب وصيانة جميع الأنظمة الكهربائية والسباكة وفقً
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Our
Service

Air Conditioning Systems: Offering comprehensive solutions for air
conditioning systems to ensure client comfort.

أنظمة التكييف والتبريد: تقديم حلول شاملة لأنظمة التكييف لضمان راحة العملاء.
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Our
Service

Safety and Protection Systems: Designing and implementing safety and
protection systems to ensure a safe environment.

أنظمة السلامة والحماية: تصميم وتنفيذ أنظمة السلامة والحماية لضمان بيئة آمنة.
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Our
Service

Solar and Renewable Energy Systems: Providing integrated solutions for
the installation and maintenance of solar and renewable energy systems,
promoting energy sustainability and reducing reliance on traditional
sources.

أنظمة الطاقة الشمسية والطاقة المتجددة: تقديم حلول متكاملة لتركيب وصيانة أنظمة الطاقة
الشمسية والطاقة المتجددة لتحقيق استدامة الطاقة وتقليل الاعتماد على المصادر التقليدية.
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Our
Service

Smart Buildings: Developing and implementing smart building solutions
that integrate modern technologies to enhance the efficiency, safety, and
comfort of residential and commercial environments.

المباني الذكية: تطوير وتنفيذ حلول المباني الذكية التي تدمج التقنيات الحديثة لزيادة كفاءة

وأمان وراحة البيئات السكنية والتجارية.

Green Buildings: Designing and executing green building projects that
meet environmental sustainability standards and reduce resource
consumption.
المباني الخضراء: تصميم وتنفيذ مشاريع المباني الخضراء التي تحقق معايير الاستدامة البيئية

وتقلل من استهلاك الموارد.



Sustainability
and Environment
At SOPL AL-HEMAYA Contracting, we recognize the importance of
sustainability and environmental preservation as integral to our social and
professional responsibility. Therefore, we strive to adopt and implement
sustainable practices in all aspects of our work, including:

Using Eco-Friendly Materials: We select building materials and
equipment that are eco-friendly, achieving high performance and
quality while minimizing environmental impact.
Waste Management: We adhere to strict waste management policies
aimed at reducing waste and recycling effectively.
Reducing Energy Consumption: We implement technologies and
solutions that decrease energy consumption in our projects,
contributing to the conservation of natural resources.
Utilizing Renewable Energy: We aim to incorporate renewable energy
sources whenever possible to decrease reliance on traditional sources
and promote sustainability.
Designing Sustainable Buildings: We focus on creating buildings that
adhere to environmental sustainability standards, providing healthy
and safe living and working environments.



الاستدامة والبيئة

في شركة سبل الحماية للمقاولات، نؤمن بأهمية الاستدامة والمحافظة على البيئة كجزء أساسي

من مسؤوليتنا الاجتماعية والمهنية. لذلك، نسعى لتبني وتنفيذ ممارسات مستدامة في جميع

جوانب عملنا، بما في ذلك:

استخدام المواد الصديقة للبيئة: نحرص على اختيار مواد بناء وتجهيزات صديقة للبيئة

تحقق أعلى مستويات الأداء والجودة مع تقليل الأثر البيئي.

إدارة النفايات: نتبع سياسات صارمة لإدارة النفايات تهدف إلى تقليل النفايات وإعادة
تدويرها بفعالية.

تقليل استهلاك الطاقة: نعمل على تطبيق تقنيات وحلول تقلل من استهلاك الطاقة في

مشاريعنا، بما يسهم في المحافظة على الموارد الطبيعية.

الاستفادة من الطاقة المتجددة: نسعى لاستخدام مصادر الطاقة المتجددة كلما أمكن،

لتقليل الاعتماد على المصادر التقليدية وتحقيق الاستدامة.

تصميم مباني مستدامة: نركز على تصميم مباني تحقق معايير الاستدامة البيئية وتوفر بيئة

عمل وسكن صحية وآمنة.



How
We Work

Commitment to Customer Satisfaction:  We collaborate
closely with our clients to meet their needs and expectations.
We strive to build strong and sustainable relationships through
transparency, continuous communication, and a commitment
to the highest standards of service.

At Sabal Protection Construction Company, we are committed to
executing construction projects with high standards of sustainability
and quality. Our approach is based on three main pillars:

Comprehensive Planning: We start each project with careful
and informed planning, taking into account all technical and
environmental aspects. From feasibility studies to scheduling
and budgeting, we work diligently to ensure that every step
aligns with our high standards.

Best Practices in Execution: Our specialized team adheres to a
set of best practices during project execution. These practices
include using environmentally friendly materials, employing
modern construction techniques, and following the highest
safety and quality standards. We aim to minimize
environmental impact at every stage of construction to ensure
long-term sustainability.

You can have confidence that your projects are in safe hands with
our dedicated and specialized team. We are here not only to build
projects but also to contribute to a bright and sustainable future.



التخطيط الشامل: نبدأ كل مشروع بتخطيط دقيق ومستنير، وأخذ جميع

الجوانب الفنية والبيئية في الاعتبار. من دراسات الجدوى إلى الجدول الزمني

والتوقعات الميزانية، نعمل بتفان لضمان أن تكون كل خطوة متوافقة مع

المعايير العالية.

يمكنك أن تكون مطمئنًا بأن مشاريعك في أيدٍ أمينة مع فريقنا المتفاني والمتخصص. نحن

ا لبناء مستقبل مشرق ومستدام. هنا ليس فقط لبناء مشاريع، بل أيضً

في شركة سبل الحماية للمقاولات، نحن ملتزمون بتنفيذ مشاريع بناء معايير

الاستدامة العالية والجودة. ونهجنا يرتكز على ثلاثة أسس رئيسية:

التنفيذ باستخدام أفضل الممارسات: يتبع فريقنا المتخصص مجموعة من
أفضل الممارسات في تنفيذ المشاريع. تمتد هذه الممارسات من استخدام

مواد صديقة للبيئة وتقنيات البناء الحديثة، إلى الالتزام بأعلى معايير الجودة
ا على تقليل الأثر البيئي في كل مرحلة والسياحة المهنية والسلامة. نحرص دائمً

من مراحل البناء لضمان استدامة طويلة الأمد.

الالتزام بتحقيق رضا العملاء: نعمل بشكل وثيق مع عملائنا لضمان تلبية
ا لبناء علاقات متينة ومستدامة مع جميع احتياجاتهم وتوقعاتهم. نسعى دائمً

العملاء من خلال الشفافية والتواصل المستمر والالتزام بأعلى معايير الخدمة.

How
We Work
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Our
Projects

Fire Alarm System – Jeddah Site 7575
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Our
Projects

Perfume and Beauty Center – 
Al-Balad Historic District, Jeddah



C O N T R A C T I N G

SOPL AL-HEMAYA

شركة سبل الحماية للمقاولات

Our
Projects



C O N T R A C T I N G

SOPL AL-HEMAYA

شركة سبل الحماية للمقاولات

Our
Projects



C O N T R A C T I N G

SOPL AL-HEMAYA

شركة سبل الحماية للمقاولات

Our
Projects



C O N T R A C T I N G

SOPL AL-HEMAYA

شركة سبل الحماية للمقاولات

Our
Projects



C O N T R A C T I N G

SOPL AL-HEMAYA

شركة سبل الحماية للمقاولات

Our
Projects



C O N T R A C T I N G

SOPL AL-HEMAYA

شركة سبل الحماية للمقاولات

SudanSaudi Arabia

Oman

Success Partners

Email:info@vision-sd.coEmail:info@pline-sa.com

Email:info@mew-oman.com

website: www.pline-sa.com

website: www.mew-oman.com
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يشرف على تنفيذ المشاريع، ويضمن كفاءة العمليات
التشغيلية، ويعمل على التنسيق بين الأقسام الفنية

والإدارية.

يتولى إدارة الجداول الزمنية للمشاريع، متابعة فرق العمل،
وضمان جودة التنفيذ والتسليم وفق المواصفات.

رئيس تنفيذي
CEO

مدير العمليات
COO التنفيذي

المدير المالي
والاداري 

مدير المشاريع

يقود الرؤية الاستراتيجية للشركة، ويتولى اتخاذ القرارات العليا
وتمثيل الشركة أمام الجهات الرسمية والشركاء.

مسؤول عن إدارة الميزانيات والتقارير المالية، والإشراف
على الشؤون الإدارية والموارد البشرية، وضمان الامتثال

التنظيمي، بالإضافة إلى دعم اتخاذ القرار المالي والتشغيلي.
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Contact

Let's
Connect
With
Us!

+966-545428595

info@spl-protection.com

www.spl-protection.com

Al-Fahmi Administrative Center,
Al-Rabita Al-Islamiya Street,
Al-Mushrifah District, Jeddah, KSA
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